
Programming Abstractions in C

Programming Abstractions in C_下载链接1_

著者:Eric S. Roberts

出版者:Addison-Wesley

出版时间:1997-8-18

装帧:Paperback

isbn:9780201545418

This exciting new data structures book provides students with powerful procedural
programming skills that will serve as a solid foundation for later object-oriented
programming. Throughout the book, Eric Roberts takes a library-based approach to

http://www.allinfo.top/jjdd


the concepts, which allows readers to see more advanced programs early on. This
innovative use of libraries will motivate students as they begin tackling more advanced
data structures topics. In the first section of the book, Roberts brings readers
up-to-speed on libraries and also provides a nice review of C. Eric Roberts is famous for
his wonderful writing style, his use of real-world examples, and his special "bug
features."
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挑读了几章，示例代码写得很干净整洁
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书评

不知道为什么，难道是这本书发售渠道太窄，没有多少人来读。我补下书评。因为我觉
得，这本书还是值得推荐的。
学会基本语法后，就我来说，当时的疑惑就是大型程序如何组织的，这方面却没有见到
什么入门书籍介绍，很多人都是从阅读大量代码悟道的，但这本书能给那些略懂数据结
...  

-----------------------------
很不错的一本书。对于递归的理解非常深刻。比单纯的讲数据结构和算法的书要好很多
。有点看Essential C++的感觉。都是先提出问题，然后一步步分析解决，娓娓道来。
目前只看了第二部分：用递归的方法解决汉诺塔、迷宫、双人游戏等问题，总结的双人
游戏模式，可以自己写个...  
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